
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/09/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Περιορισμένη επιχειρησιακή ικανότητα των Super Puma» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως δημοσιευμάτων, από τα δώδεκα (12) Super Puma της 348 Μοίρας μόλις 
τέσσερα ελικόπτερα εξακολουθούν να πετούν, καθώς τα υπόλοιπα είναι 
«κανιβαλισμένα» ή καθηλωμένα για μεγάλο χρονικό διάστημα. Τα Eurocopter AS 332 
Super Puma λοιπόν, ως ελικόπτερα γενικής χρήσης παντός καιρού και έρευνας - 
διάσωσης προορισμένα για πολιτική και στρατιωτική χρήση, δε συνέβαλαν τα 
αναμενόμενα κατά τη διάρκεια της θεομηνίας που έπληξε πρόσφατα το σύνολο της 
Θεσσαλίας. Χαρακτηριστικά, όπως διακινείται, - καταδεικνύοντας την ανεπάρκεια των εν 
λόγω διασωστικών μέσων - επιχείρησαν μόνο δύο (2) εξ αυτών, με το ένα (1) να 
καταφθάνει από Χίο. Συνεπώς, κατά τα δημοσιεύματα, τείνουν κι αυτά να απαξιώνονται 
κατά τα δεδομένα των C-130 και C-27. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, αν υφίσταται ακόμη απουσία σύμβασης για την εν 
συνεχεία υποστήριξη (Follow On Support) των Super Puma και πώς γενικότερα 
βούλεστε άμεσα να επαναφέρετε σε πλήρη επιχειρησιακή ικανότητα το σύνολο αυτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

674

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/9/2023




